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Katrin LENGYELOVÁ, moderátorka:  

"Obyvatelia Wolkrovej ulice v Petržalke sa nevedia dohodnúť, na detskom ihrisku, ktoré roky 
chátra, chcela mestská časť postaviť parkovisko, dostali však dve petície, jednu za a druhú proti. Časť 
obyvateľov vyjadrila podporu vybudovaniu nového parkoviska, ďalší s tým zase nesúhlasia."  

Silvia MAJEROVÁ, reportérka TA 3:  

"Na tomto ihrisku sa už deti veľmi nehrávajú, mestská časť Petržalka tu preto chcela postaviť 
parkovisko. Proti tomu sa však postavila časť obyvateľov."  

Obyvatelia:  

"Aj parkoviská treba, ale hádam tie deti nech sa hrajú."  

"Ja si myslím, že určite by bolo lepšie, keby tu bolo ihrisko. Autám sa už dáva strašne veľa 
priestoru, všade sa ustupuje, na chodníkoch, všade."  

Silvia MAJEROVÁ:  

"Minulý rok však prišla ďalšia skupina obyvateľov, ktorí petíciou podporili nové využitie tohto 
priestoru."  

Michaela PLATZNEROVÁ, hovorkyňa mestskej časti Petržalka:  

"V roku 2013 následne prišla petícia od obyvateľov dotknutého okolia, že oni by teda túto časť 
chceli riešiť a že teda bolo by vhodné, keby mestská časť pokračovala v zámere, ktorý predostrela 
obyvateľom a vybudovala z toho aspoň dočasné parkovisko."  

Silvia MAJEROVÁ:  

"V tom čase už mestská časť mala pripravený rozpočet, takže tento priestor, ktorý okupujú hlavne 
bezdomovci a vandali, neopravia. Poslanci sú však ochotní celú vec opätovne prerokovať."  

Obyvatelia:  

"Je s tým problém skutočne, parkujú po cestách, odtiaľ jazdia, pomedzi chodníky, popred škôlku, 
pomedzi ihriská, to je úplne normálne. Takže áno, to parkovisko je potrebné."  

Silvia MAJEROVÁ:  

"Ľudia sa nemusia báť, že by im na Wolkrovej ulici v Petržalke pod oknami vyrástol parkovací 
dom."  

Michaela PLATZNEROVÁ:  

"Úplne obyčajné, spevnená plocha, ktorá by bola dočasne využívaná ako parkovanie."  

Silvia MAJEROVÁ:  

"Zlú situáciu sa parkovaním toto parkovisko nevyrieši, na to, aby boli všetci petržalskí majitelia áut 
spokojní, by potrebovali približne dve parkovacie miesta na jeden byt."  

 


